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Protokół nr XIX/2019 

z obrad XIX sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 30 grudnia 2019 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Rydzewska Grażyna 

3) Cieśluk Krzysztof 

4) Supiński Władysław 

5) Wądołowska Anna 

6) Duzik Sylwia 

7) Gałązka Jarosław 

8) Krasiński Stefan 

9) Zuzga Karol 

10) Sendrowski Marek 

11) Sawicki Janusz 

12) Steczkowska Bogumiła 

13) Żelazna Alina 

14) Żelazny Wojciech 

15) Zduńczyk Andrzej 

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Kućko Małgorzata  – Skarbnik Gminy 

3) Muniak Beata  – Sekretarz Gminy  

4) Długozima Roland Andrzej - Radny Powiatu Kolneńskiego  

5) Szewczyk Witold – Podinspektor Urzędu Gminy w Małym Płocku 

6)Boć Alicja – Inspektor Urzędu Gminy w Małym Płocku 

7)Podsiad Aneta – Podinspektor Urzędu Gminy w Małym Płocku   

 

 

Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Baczewski Zbigniew Sławomir – sołtys wsi Józefowo 

2) Barwikowski Dariusz – sołtys wsi Budy  

3) Cwalina Sławomir – sołtys wsi Cwaliny Duże 

4) Kurpiewski Sławomir – sołtys wsi Śmiarowo 

5) Duzik Sylwia – sołtys wsi Mściwuje 

6) Rupacz Bożena – sołtys wsi Waśki 

7) Szumowska Anna – sołtys wsi Mały Płock I 
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8) Stefańczuk Paweł – sołtys wsi Mały Płock II 

9) Jackowski Michał – sołtys wsi Włodki 

10) Zduńczyk Andrzej – sołtys wsi Korzeniste 

11) Wyrwas Krzysztof – sołtys wsi Wygrane 

12) Nierwiński Jarosław – sołtys wsi Rogienice Piaseczne 

13) Kozikowski Janusz – sołtys wsi Krukówka 

14) Zuzga Karol – sołtys wsi Budy Kozłówka 

15) Sendrowski Marek – sołtys wsi Chludnie 

16) Konstanty Zbigniew Marek – sołtys wsi Zalesie 

17) Żelazny Wojciech – sołtys wsi Kąty 

18) Rakowski Ludwik – sołtys wsi Popki 

19) Brzostowska Krystyna – sołtys wsi Kołaki Wietrzychowo 

20) Skrodzki Karol – sołtys wsi Rogienice Wypychy 

21) Chylińska Dorota – sołtys wsi Nowe Rakowo 

22) Grochocki Bartłomiej – sołtys wsi Ruda – Skroda 

23) Nagórski Arkadiusz – sołtys wsi Stare Rakowo 

 

Sołtysi nieobecni z terenu Gminy Mały Płock w osobach:  

      1) Grużewska Barbara – sołtys wsi Cwaliny Małe – nieobecność usprawiedliwiona 

    2) Rogiński Ireneusz – sołtys wsi Kołaki Strumienie - nieobecność usprawiedliwiona 

      3) Kamiński Łukasz – sołtys wsi Rudka – Skroda 

      4)Jezierska Sylwia – sołtys wsi Rogienice Wielkie 

 

 

 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1145, a zakończenie o godz. 1307. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XVIII sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy                   

Mały Płock na lata 2019 – 2029. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Mały Płock na lata 2020-2029. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mały Płock na rok 2020. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wyjaśnienia powodów 

wprowadzenia uchwały dotyczącej podatku od nieruchomości. 

11) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12) Wolne wnioski. 

13) Zakończenie obrad. 
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Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 15 radnych, co daje quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Ad. 2 

Przedstawienie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy, poinformował również, że uległ on 

zmianie doszedł jeden projekt uchwały: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat 

za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem i ochroną dróg. 

 

Proponowany porządek posiedzenia po zmianie: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XVIII sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy                   

Mały Płock na lata 2019 – 2029. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Mały Płock na lata 2020-2029. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mały Płock na rok 2020. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wyjaśnienia powodów 

wprowadzenia uchwały dotyczącej podatku od nieruchomości. 

11) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem i ochroną 

dróg. 

12) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13) Wolne wnioski. 

14) Zakończenie obrad. 
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Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad po zmianie? 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

Przewodniczący poddał pod imienne głosowanie wprowadzenie zmian w porządku dziennym 

obrad. 

Głosowanie imienne Nr 1 dot. wprowadzenia zmian w porządku dziennym obrad.                         

- stanowi załącznik do protokołu. 

Wprowadzenie zmian w porządku dziennym obrad zostało przyjęte jednogłośnie: 

      Za przyjęciem  głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji. 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad XVIII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady– Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr XVIII/2019 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy                      

Mały Płock. Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie 

wniesiono, w związku z czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu w  

brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym. 

      Za wnioskiem głosowało – 15 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0. 

Głosowanie imienne Nr 2 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XVIII sesji                        

Rady Gminy – stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad XVIII Sesji                             

w brzmieniu napisanym. 

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy  - przywitał przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości, następnie przedstawił poniższe informacje: 
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- podpisaliśmy umowę z PUK- iem w Kolnie na wywóz odpadów komunalnych w Gminie               

Mały Płock; 

- mamy dobrą informację, że przebudowa dróg: Budy Kozłówka, Cwaliny Duże, Mały Płock, 

Stare Rakowo, Popki zostały ujęte na liście dróg z Funduszu Dróg Samorządowych, czekają 

na podpis Premiera, tylko nie wiemy czy wszystkie będą na liście podstawowej czy któreś na 

liście rezerwowej, jeżeli przyjdzie już konkretnie lista to będziemy wiedzieć, na które drogi 

uzyskaliśmy dofinansowanie; na razie mamy: przebudowa drogi Budy – Kozłówka 421 189, 

069 zł, przebudowa drogi w miejscowości Cwaliny Duże 949 916, 097 zł, przebudowa drogi 

w miejscowości Mały Płock 643 882, 050 zł, przebudowa drogi w miejscowości Stare 

Rakowo 304 000 zł i przebudowa drogi w miejscowości Popki 348 645, 045 zł, jeśli Premier 

listę podpisze i będzie tak jak twierdzimy, będziemy się z tego cieszyć; 

- jest projekt uchwały dotyczący petycji społeczności Ruda - Skroda, Rudka – Skroda i 

Cwaliny Duże w sprawie wyjaśnienia powodów wprowadzenia uchwały dotyczącej podatku 

od nieruchomości dla mieszkańców Gminy Mały Płock Pan Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji przedstawi w tej sprawie informacje; 

- mamy również wyjaśnienie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku dot. 

zwolnienia od podatku od nieruchomości, rozpatrzenie w postępowaniu nadzorczym Uchwały 

Rady Gminy Mały Płock Nr XVII/87/19 Pan Przewodniczący to przedstawi; 

- mamy spotkanie z Dyrektorami szkół odnośnie remontu, dzisiaj o godzinie 14 z wykonawcą 

będziemy ustalać w jakiej kolejności będziemy robić remonty w Szkole Podstawowej w 

Małym Płocku i w Kątach; 

- będziemy powoli przybierać się na dokumentację na drogi, które kiedyś były ustalone:                   

w Zalesiu, ulica Leśna i przedłużenie ulicy Grodzkiej do Pana Mierzejewskiego i ulicy 

Krótkiej do Lecznicy, takie były ustalenia i ja tego porządku pilnuję, ze względu na to, że 

jeżeli te 5 dróg nam przejdzie, wchodzimy już w ostatnią fazę i będę musiał te wnioski na 

drogi złożyć; 

 - GAZ SYSTEM, wycinka, przygotowujemy już do realizacji, 28 metry szerokości, z każdym 

będą się kontaktować i później Wojewoda będzie wyceniał szkody i po zakończeniu tej 

inwestycji w 2022 roku nastąpi rozliczenie; 

- do marca ma być nowa dokumentacja na most na rzece Skrodzie w Kątach, wówczas podam 

jakie to będą koszty; 

- natomiast oświetlenie w miejscowości Krukówka, zgłaszał Pan Radny Karol, brak jest tam 

przewodu, chociaż myśleliśmy, że on jest, dlatego koszt wzrósł do 3600 zł, będą jeszcze z 

Karolem rozmawiał jak tą sprawę rozwiązać;    Dziękuję. 
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Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – nie widzę żadnych interpelacji i zapytań - 

dziękuję bardzo – przechodzimy do punktu następnego. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy                   

Mały Płock na lata 2019 – 2029. 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.                  

Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -  szanowni państwo kilka zmian jeszcze na 

2019 rok, które mają wpływ na kolejne lata. Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej 

wynika z dokonanych zmian po stronie dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów 

budżetu na 2019 rok, ale również na kolejne lata. Planowane dochody na rok 2019 

zmniejszono względem poprzedniej Wieloletniej Prognozy Finansowej, która była podjęta              

12 września 2019 roku. Zmniejszono o kwotę 2 944.611,62 zł, w tym dochody bieżące 

zwiększono o kwotę 1 456.758,38 zł. Natomiast dochody majątkowe zmniejszono o kwotę             

4 401.370,00 zł z tytułu dotacji na zadania inwestycyjne. Natomiast planowane wydatki na 

2019 rok zmniejszono ogółem o kwotę 2.197.284,62 zł, w tym wydatki bieżące zwiększono o 

kwotę 1. 523.635, 38 zł, natomiast wydatki majątkowe zmniejszono o kwotę 3. 720.920,00 zł. 

Zwiększenia planu dochodów i wydatków bieżących spowodowane jest głównie 

zwiększeniem planów dotacji celowych na zadania bieżące gminy. Ponadto z budżetu roku 

2019 zdejmuje się plan dochodów majątkowych na dofinansowanie inwestycji                               

pt. „Odnawialne Źródła Energii w Gminie Mały Płock” w wysokości 1 207.327,00 zł.                    

Plan w ww. wysokości wprowadza się w roku 2020, w którym to spodziewane jest 

otrzymanie powyższego dofinansowania. Po stronie dochodów jak i wydatków majątkowych 

zdejmuje się również plan na inwestycję pt. „Termomodernizacja budynków w Gminie Mały 

Płock”, której termin realizacji przesuwa się na rok 2020. W wyniku powyższych zmian rok 

2019 zamyka się deficytem w wysokości 1.067.327,00 zł, który zostanie pokryty w całości 

przychodami pochodzącymi z zaciągniętych kredytów i pożyczek. Chodzi tutaj głównie o to, 

że jeszcze nie otrzymaliśmy dofinansowania na projekt „Odnawialne Źródła Energii w 

Gminie Mały Płock”, projekt był zrealizowany bodajże w czerwcu, do tej pory trwają prace 

weryfikacyjne powyższego projektu i na dzisiejszy dzień jeszcze nie otrzymaliśmy 
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dofinansowania, faktury są opłacone, ich opłata była możliwa dzięki zaciągniętemu kredytowi 

w rachunku bieżącym, który dzisiaj musi zostać spłacony i dlatego na ten czas do momentu 

kiedy otrzymany dofinansowanie trzeba podjąć pożyczkę. Miejmy nadzieję, że te 

dofinansowanie otrzymamy jak najszybciej dlatego, że generuje to nam koszty w budżecie i 

tym samym cała rewolucja w budżecie nam się uczyniła nie tylko na 2019 rok ale również na 

2020 rok. Dlatego że wprowadzamy tutaj przychody w tym roku, z dochodów zabierany jest 

plan na otrzymaną dotację i stąd trzeba było tą Wieloletnią Prognozę Finansową mino, że w 

2019 roku tylko na dziś i jutro trzeba było tą zmianę wprowadzić.  

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2019 – 2029. 

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2019 - 2029. – stanowi załącznik do 

protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2019 – 2029 .- została podjęta. 

Uchwała nr IX/93/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy                   

Mały Płock na lata 2019 - 2029. - stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.                  

Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -  zmniejsza się plan dochodów o kwotę 

4.425.014,00 zł, zmniejsza się plan wydatków o kwotę 3.677.687,00 zł oraz przenosi się plan 

wydatków w kwocie 30 000 zł pomiędzy działami, rozdziałami, paragrafami. Dokonuje się 

zmian w planie przychodów budżetu na 2019 rok. Ponadto w uchwale Nr III/12/18 Rady 

Gminy Mały Płock z dnia 20 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy                                           

Mały Płock na rok 2019 wprowadza się następujące zmiany: paragraf 3 otrzymuje brzmienie: 

„Deficyt budżetu w wysokości  1.067.327,00 zł, który zostanie pokryty w całości 

przychodami pochodzącymi z zaciągniętych kredytów i pożyczek.” Paragraf 7 otrzymuje 
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brzmienie: „Ustala się limity zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek zaciąganych na:                    

1)sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu – w kwocie 1.200.000.00 zł   

2)sfinansowanie kredytu na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów 

długoterminowych  w wysokości 520.000,00 zł  oraz 3) sfinansowanie planowanego deficytu 

budżetu w wysokości 1.067.327,00 zł. Jeśli chodzi o zmiany po stronie dochodów to tak jak 

wspomniałam omawiając Wieloletnią Prognozę Finansową zdejmuje się z planu dochodów 

dotację na Odnawialne Źródła Energii w Gminie Mały Płock w rozdziale 90005 ochrona 

powietrza atmosferycznego i klimatu jest to kwota 1 207 327,00 zł. Ponadto po stronie 

dochodów i wydatków zdejmuje się plan na „Termomodernizację budynków w gminie Mały 

Płock” ta kwota zostaje zaangażowana w 2020 roku i jest to rozdział 80101 Szkoły 

podstawowe 3 217 515 zł i zmniejsza się plan o kwotę 172 zł w rozdziale drogi publiczne 

gminne.  Po stronie wydatków przesuwa się środki między rozdziałami celem przesunięć do 

rozdziału 80101 paragraf 4210 są to szkoły podstawowe na zakup oleju opałowego i zbiera 

się te środki z rozdziału 71004 plany zagospodarowania przestrzennego 6 000 zł, z 75011 

Urzędy Wojewódzkie 4 000 zł, Urzędy Gmin 15 000 zł, i pozostała działalność 5 000 zł, 

Również zabiera się tą kwotę dotyczącą wydatków „Termomodernizacja budynków w 

Gminie Mały Płock” 3 677.687,00 zł.  Zmienia się załącznik przychody i rozchody  budżetu. 

Jeśli chodzi o rozchody pozostają bez zmian, w przychody wprowadza się  kwotę                    

1 207 327 zł na zaciągnięte pożyczki na finansowanie działań realizowanych z udziałem 

środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2019. 

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2019. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2019.- została podjęta. 

Uchwała nr XIX/94/19 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. - stanowi załącznik 

do protokołu. 
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Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy       

Mały Płock na lata 2020-2029. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.                  

Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -  Wieloletnia Prognoza Finansowa sięga roku 

2029. Na 2020 rok przyjęto do projektu budżetu wartości na podstawie informacji z 

Ministerstwa Finansów odnośnie kwot subwencji wyliczonych dla gminy oraz wysokości 

udziałów w podatku dochodowym od osób fizycznych. Dotację na zadania zlecone oraz 

dofinansowanie zadań własnych oparto o pismo Wojewody wskazujące wysokość dotacji 

przyznanej gminie. Stawki podatku od nieruchomości oraz środków transportowych wzrosły 

o 1,8 % oraz o wskaźnik cen  towarów i usług konsumpcyjnych w I półroczu 2019 roku w 

stosunku do I półrocza 2018 roku, natomiast stawki podatku rolnego i leśnego są zgodne z 

Komunikatem GUS na 2020 rok. W kolejnych latach spodziewany jest wzrost podatku od 

zbudowanego gazociągu na terenie gminy. Konstruując Wieloletnią Prognozę Finansową 

przyjęto zasadę ostrożnego i realnego planowania dochodów oraz wydatków zgodnie z 

możliwością ich wykonania. Dochody bieżące oraz wydatki bieżące na lata 2020 – 2029 

ustalony przy około 1% corocznym wzroście ich wartości, przyjęto, że wysokość dochodów z 

tytułu dotacji środków przeznaczonych na cele bieżące będzie się zwiększać co rocznie o 

30 000 zł. Do wykonania roku 2019 wprowadzono wartość otrzymanej wartość dotacji z 

Funduszu Dróg Samorządowych w wysokości 718 276 zł na inwestycję przebudowa drogi 

gminnej Rudka – Skroda Piasutno Żelazne, Ruda – Skroda Piasutno Żelazne, która będzie 

realizowana w roku 2020.  Przy projektowaniu budżetu 2020 roku powyższe środki zostały 

zaangażowane na pokrycie planowanego deficytu budżetu jako wolne środki o których mowa 

w art. 217 ust. 2 pkt. 6 ustawy. Ponadto z planu roku 2019 usunięto plan dochodów 

majątkowych na dofinansowanie inwestycji „Odnawialne Źródła Energii w Gminie Mały 

Płock” w wysokości 1 207 327 zł i wprowadzono w roku 2020. W wyniku powyższych zmian 

powstały deficyt budżetu roku 2019 pokrywa się pożyczką zaciągniętą w Banku 

Spółdzielczym, którą planuje się spłacić po otrzymaniu dofinansowania w roku 2020.                   

W ramach wydatków inwestycyjnych planuje się kilka zadań inwestycyjnych: zaplanowano 

realizację projektu pod nazwą „ Termomodernizacja budynków w Gminie Mały Płock” 

dotycząca Szkoły Podstawowej w Małym Płocku oraz Szkoły Podstawowej w Kątach w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata                          

2014 – 2020, jest to działanie 5.3 Efektywność energetyczna w sektorze mieszkaniowym i 

budynkach użyteczności publicznej na wartość kosztorysową 7 355 374 zł, gdzie wysokość 
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dotacji ze środków unijnych wynosi 6 340 935 zł, wkład własny gminy 1 014 439 zł. Dotacja 

obejmuje również dofinansowanie kosztów opracowania dokumentacji technicznej na łączną 

kwotę 110 700 zł sfinansowanych w 2016 roku wysokości 94 095 zł, powyższa kwota uległa 

już mienie, ponieważ jesteśmy po przetargu i na najbliższej sesji  będziemy zmieniać 

Wieloletnią Prognozę Finansową, gdzie wartość zostanie wprowadzona taka jaka jest już po 

przetargu.  Jak również wprowadzimy też przebudowę i rozbudowę stację uzdatniania wody 

w Rogienicach Wielkich  dlatego, że też już otrzymaliśmy dofinansowanie więc te inwestycje 

będą jeszcze wprowadzone. Ponadto zaplanowane inwestycje pt. „ Przebudowa drogi gminnej 

Rudka -  Skroda Piasutno Żelazne Ruda – Skroda Piasutno Żelazne” realizowane w ramach 

Funduszu Dróg Samorządowych na wartość 1 210 500 zł, wysokość dotacji od Wojewody 

Podlaskiego wynosi 718 276 zł, natomiast wkład własny gminy 492 224 zł. Zaplanowano 

przygotowanie dokumentacji na przebudowę mostu na rzece Skrodzie w obrębie wsi Kąty 

oraz szereg inwestycji ze środków z funduszu sołeckiego  tj.: wykonanie chodników we wsi 

Kąty, Kołaki Strumienie, Kołaki Wietrzychowo, Nowe Rakowo, Waśki, Mały Płock 

pomiędzy ulicą Ogrodową i Krótką, zakup i modernizację budynku w Rogienicach 

Piasecznych oraz budowę i modernizację oświetlenia ulicznego w Rogienicach Wielkich i 

Budach Żelaznych. W latach 2021 – 2022 planuje się realizację inwestycji pt. „Rozbudowa i 

przebudowa stacji uzdatniania wody w Rogienicach Wielkich” oraz rozbudowa sieci 

kanalizacyjnych na terenie gminy Mały Płock o wartości kosztorysowej 3 865 084, 41 zł, 

szczegółowe dane zostaną wprowadzone na kolejnej sesji. W kolejnych latach w zależności 

od możliwości finansowych planuje się przebudowę kolejnych dróg gminnych, Pan Wójt 

wskazał, że mamy już listę i chodzi tutaj o drogi:  przebudowa drogi w miejscowości Budy 

Kozłówka, przebudowa drogi w miejscowości Cwaliny Duże, przebudowa drogi w 

miejscowości Mały Płock, przebudowa drogi w miejscowości Stare Rakowo, przebudowa 

drogi w miejscowości Popki. Na razie jeszcze one nie są umieszczone na listach, z czasem 

będziemy wiedzieć czy to jest lista podstawowa czy rezerwowej, na chwile obecną mamy 

tylko taką informację. Po przedłożeniu projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

otrzymaliśmy uchwałę Nr II-00311-86/19 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 16 grudnia 2019 roku w sprawie wyrażenia opinii o 

projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock na lata 

2020 wraz z prognozą kwoty długu  i spłat zobowiązań na lata 2020 – 2029. Skład orzekający 

opiniuje pozytywnie przedłożony przez Wójta Gminy Mały Płock projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2020 – 2029 przekazując 

jednocześnie uwagi zawarte w uzasadnieniu. Jest to dosyć obszerne wyjaśnienie o którym 

była mowa na posiedzeniu Komisji. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2020 – 2029. 

Głosowanie imienne Nr 5 dot. podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2020 - 2029. – stanowi załącznik do 

protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2020 – 2029. została podjęta. 

Uchwała nr XIX/95/19 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Mały Płock na lata 2020 - 2029. - stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mały Płock na rok 2020. 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.                  

Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -  szanowni państwo projekt uchwały budżetu 

Gminy Mały Płock na rok 2020 wygląda następująco: dochody budżetu w wysokości 

29.485.019,00 zł, natomiast wydatki budżetu w wysokości 29.942.968,00 zł. Budżet zamyka 

się deficytem w wysokości 457.949,00 zł, który zostanie pokryty wolnymi środkami, o 

których mowa w art. 217 ust. 2 pkt. 6 ustawy. Do budżetu wprowadza się rozchody w 

wysokości 1.749.327,00 zł oraz przychody budżetu w wysokości  2.207.276,00 zł.                         

W budżecie tworzy się rezerwy: 1) ogólną w wysokości 30 000 zł, 2) celową w wysokości                  

61 200 zł. Ustala się limity zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek zaciąganych na:                   

1) sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu w kwocie 1.000.000 zł, 2) spłatę 

zobowiązań z tytułu wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek w kwocie 1.489.000,00 zł. 

Jeśli chodzi o rozchody to planuje się spłatę pożyczki zaciągniętej w tym roku w wysokości 

1 207 327 zł chodzi właśnie o Odnawialne Źródła Energii w Gminie Mały Płock, której 

spodziewamy się otrzymania dofinansowania w 2020 roku, otrzymamy dofinansowanie w 

2020 roku spłacimy pożyczkę. Ponadto zaplanowana jest spłata pożyczek zaciągniętych w 

ubiegłych latach, to są pożyczki w wysokości 360 000 zł to są raty kredytu zaciągniętego w 

Banku Ochrony Środowiska, to umowa kredytu z dnia 25 października 2013 roku, planuje się 

również spłacić kwotę w wysokości 170 000 zł w Banku Gospodarstwa Krajowego, umowa 

kredytowa z dnia 29 czerwca 2015 roku, planuje się spłacić 12 000 zł w Wojewódzkim 
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Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Białymstoku, jest to umowa pożyczki 

zawarta w grudniu 2019 roku i ta pożyczka którą planuje się zaciągnąć dzisiaj 1 207 327 zł 

zawarta w Banku Spółdzielczym. Prognozowane w projekcie budżetu dochody bieżące  są 

wyższe od planowanych wydatków bieżących o kwotę 728 894 zł co spełnia wymóg 

wynikający z przepisu art. 242 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych.  

Konstruując budżet na 2020 rok przyjęto zasadę, że wydatki i dochody z 2020 roku są w 

podobnej wysokości co planowane w roku 2019, wprowadzając jednocześnie zadania 

inwestycyjne o których mówiłam omawiając Wieloletnią Prognozę Finansową. Po złożeniu 

projektu budżetu do Regionalnej Izby Obrachunkowej otrzymaliśmy uchwałę Nr II-00310-

86/19 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia                      

16 grudnia 2019 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej na                   

2020 rok oraz możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego przez gminę Mały Płock. 

Skład orzekający opiniuje pozytywnie z uwagami projekt uchwały budżetowej gminy Mały 

Płock na 2020 rok oraz możliwość sfinansowania deficytu budżetowego przedstawionego w 

tym projekcie. Mamy tutaj również szerokie objaśnienia, wskazane uwagi zostały ujęte, 

uwzględnione przy projekcie powyższej uchwały, więc powinno być wszystko w porządku. 

Trzeba będzie oszczędzać w 2020 roku dlatego, że mocno okrojone są wydatki budżetu 

wszędzie, szkoły potrzebują dużo więcej środków niż tutaj mamy zabezpieczone w budżecie, 

więc będzie trzeba wprowadzić politykę bardzo oszczędną, ważyć każdą złotówkę,  ale jeżeli 

będziemy postępować zgodnie z planem to myślę, że budżet zamknie się dobrze. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Mały Płock na rok 2020. 

Głosowanie imienne Nr 6 dot. podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Mały Płock na rok 2020. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mały 

Płock na rok 2020. została podjęta. 

Uchwała nr XIX/96/19 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mały Płock na rok 2020. - 

stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wyjaśnienia powodów 

wprowadzenia uchwały dotyczącej podatku od nieruchomości. 

Projekt Uchwały omówił Pan Janusz Sawicki – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i 

był przez nie analizowany. Pan Janusz Sawicki -  Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji – w dniu 3 grudnia 2019 roku do Skarg, Wniosków i Petycji wpłynęła petycja 

społeczności wsi Ruda Skroda, Rudka Skroda i Cwaliny Duże w sprawie wyjaśnienia 

powodów wprowadzenia uchwały dotyczącej podatku od nieruchomości dla mieszkańców 

Gminy Mały Płock. Odnosząc się do treści petycji Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

stwierdziła: podatek od nieruchomości w Polsce jest podatkiem lokalnym, pobieranym przez 

samorządy gminne. Regulują go przepisy ustawy z dnia 12 stycznia 1991 roku o podatkach i 

opłatach lokalnych. Przedmioty opodatkowania podatkiem od nieruchomości zostały 

wskazane w art. 2 ust. 1 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych. Zgodnie z jego treścią  

opodatkowaniu podatkiem od nieruchomości podlegają następujące nieruchomości lub 

obiekty budowlane: grunty, budynki lub ich części, budowle lub ich części związane z 

prowadzeniem działalności gospodarczej. W związku z powyższym nie uwzględnia się 

petycji w sprawie wyjaśnienia powodów wprowadzenia uchwały dotyczącej podatku od 

nieruchomości dla mieszkańców Gminy Mały Płock. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – w związku z ty, że podjęliśmy 

uchwałę w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości otrzymaliśmy Uchwałę Nr 5500/19 

z dnia 19 grudnia 2019 roku Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej. Po rozpatrzeniu w 

postępowaniu nadzorczym uchwały Rady Gminy Mały Płock  Nr XVII/87/19 z dnia                           

6 grudnia 2019 roku w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości  Kolegium postanawia 

uznać, że iż powyższa uchwała została podjęta z istotnym naruszeniem prawa  w związku z 

zapisami zawartymi w: paragraf 1 ust. 1 lit. a) Uchwały, w którym Rada zwalnia od podatku 

od nieruchomości „budynki pozostałe lub ich części stanowiące wyłączną własność rencistów 

i emerytów, gdy wyłącznym źródłem utrzymania podatnika i jego małżonka jest emerytura 

lub renta, o ile nie zamieszkują z nimi dorośli członkowie rodziny posiadające własne źródło 

dochodu”, co stanowi naruszenie art. 7 ust. 3 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i 

opłatach lokalnych w związku z tym postanawia stwierdzić nieważność paragrafu                     

1 ust. 1 lit. a) Uchwały Nr XVII/87/19. Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Białymstoku na posiedzeniu w dniu 19 grudnia 2019 roku stwierdziło co następuje: badana 

Uchwała została podjęta z istotnym naruszeniem prawa. Rada działając na podstawie art. 7 

ust. 3 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 roku o podatkach i opłatach lokalnych na mocy 
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paragrafu 1 ust. 1 lit. a ) Uchwały, zwolniła od podatku od nieruchomości: „budynki pozostałe 

lub ich części  stanowiące wyłączną własność  rencistów i emerytów, gdy wyłącznym 

źródłem utrzymania podatnika i jego małżonka  jest emerytura lub renta, o ile nie zamieszkują 

z nimi dorośli członkowie rodziny posiadające własne źródło  dochodu”. Z godnie z art. 7 ust. 

3 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 roku o podatkach i opłatach lokalnych  Rada w drodze 

uchwały, może wprowadzić inne zwolnienia niż określone w art. 7 ust. 1 ustawy o podatkach 

i opłatach lokalnych  oraz w art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 2 października 2003 roku o zmianie 

ustawy o specjalnych strefach ekonomicznych i niektórych ustaw, ale jedynie o charakterze 

przedmiotowym. Ustalenie zakresu zwolnienia poprzez odniesienie przedmiotów 

opodatkowania do konkretnych podmiotów prowadzi do naruszenie dyspozycji art. 7 ust. 3 

ustawy o podatkach i opłatach lokalnych i art. 217 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej z 

dnia 2 kwietnia 1997 roku. Na niedopuszczalność wprowadzenia przez gminy zwolnień 

przedmiotowo – podmiotowych powszechnie wskazują rozstrzygnięcia organów nadzorczych 

oraz sądów. Czyli jak państwo słyszycie uchwała, która zwalniała emerytów i rencistów od 

płacenia podatku od nieruchomości niestety została podjęta z naruszeniem prawa i nie 

obowiązuje. 

Pan Janusz Sawicki – radny gminy – czyli rolnicy będą płacić ten podatek, czy nie? 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – uchylony został tylko paragraf 1 lit a 

uchwały czyli dotyczący emerytów i rencistów, rolnicy są zwolnieni, bo są zwolnieni 

ustawowo. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej wyjaśnienia powodów wprowadzenia uchwały dotyczącej podatku od 

nieruchomości. 

Głosowanie imienne Nr 7 dot. podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej wyjaśnienia powodów wprowadzenia uchwały dotyczącej podatku od 

nieruchomości.– stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 9 radnych,  przeciw – 1, wstrzymało się – 5. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

wyjaśnienia powodów wprowadzenia uchwały dotyczącej podatku od nieruchomości .- 

została podjęta. 

Uchwała nr XIX/97/19 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wyjaśnienia powodów 

wprowadzenia uchwały dotyczącej podatku od nieruchomości. - stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem i ochroną dróg. 

 

Projekt Uchwały omówił Pan Witold Szewczyk – Podinspektor Urzędu Gminy w Małym 

Płocku. Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i 

był przez nie analizowany. Pan Witold Szewczyk – Podinspektor Urzędu Gminy – 

szanowni państwo tak jak mówiłem na komisjach odnośnie tej zmiany, nanosimy małe 

zmiany w kwestii dotyczącej zajęcia pasa drogowego przez urządzenia, które mają być 

zamieszczone w pasie drogowym. Zmiany są w paragrafie 2  ust. 1 pkt. 4 i następnie w 

paragrafie 3 ust. 1 pkt. 4 gdzie chodzi o opłaty roczne, które państwu przedstawiałem. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem i ochroną dróg. 

Głosowanie imienne Nr 8 dot. podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem i ochroną dróg.– stanowi załącznik do protokołu. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem i 

ochroną dróg.- została podjęta. 

 

Uchwała nr XIX/98/19 w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem i ochroną dróg.- stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

 

Ad. 12 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Brak interpelacji i zapytań.  
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Ad. 13 

Wolne wnioski. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – Panie i Panowie Radni, Panie i Panowie Sołtysi, 

pracownicy Urzędu Gminy rok 2019 odchodzi, będzie 2020 rok. Dziękuję wam za 

podejmowanie ważnych decyzji podaję tylko przykład dróg, bo gdyby nie było projektów nie 

było by co składać, a mamy na przód zawsze dokumentacje porobione i zobaczcie, jeżeli te 

pięć dróg nam pójdzie to już na następny rok będę składał te drogi, które zostały, już nie wiele 

ich zostało, więc będę musiał robić kolejne dokumentacje. Podjęliśmy ważne projekty 

przykładowo: Termomodernizacja szkół na ponad 7 000 000 zł, stacja uzdatniania wody w 

Rogienicach wielkich – 4 000 000 zł, droga Rudka – Skroda Piasutno Żelazne Ruda Skroda 

Piasutno Żelazne już się robi, myślę że na drugi rok już będzie masa bitumiczna, 

fotowoltaika, dość sporo tych działań. Dodatkowo projekty miękkie, świetlice w Kątach, 

Włodki Chludnie do remontu, mamy pisać projekt Senior + Włodki Chudnie, Kąty, myślę, że 

następny będziemy mieli ten Dom pomocy dziennej w Starym Rakowie, on czeka, ale sam 

projekt kosztuje około 100 000 zł, to nie jest takie proste takie pieniądze wygospodarować. 

Zobaczymy jak teraz wyjdzie oświata, bo tutaj są największe problemy, zobaczymy jakie 

będzie dofinansowanie. Naprawdę mamy dużo tych działań i na duże kwoty, staramy się  i wy 

sołtysie i radni również w swoich miejscowościach robicie co możecie i z tego też jesteśmy 

zadowoleni. Jak widać na następny rok też macie poplanowane działania, może nie zawsze 

wszystko wychodzi, bo nie zawsze jestem w stanie w całości wam pomóc jak np. oświetlenie, 

ale i te oświetlenie powoli realizujemy, myślę że w tej kadencji to co zaplanowaliśmy na 

pewno zostaną te inwestycje wykonane, może wolniej, ale po kolei krok po kroku. Pilnujemy 

budżetu, widzicie ja jestem Wójtem już tyle lat i dyscypliny finansowej nie mieliśmy.                       

Jak objąłem funkcję Wójta miałem 3 500 000 zł zadłużenia przy budżecie 9 000 000 zł, a 

dzisiaj mamy zadłużenie 3 000 000 zł przy budżecie ponad 29 000 000 zł, czyli  to co 

przejąłem, ten dług nadal istnieje, myślę, że gdybym przejął zerowym długiem to byłoby 

trochę łatwiej. Jeżeli byśmy się uporali z tymi szkołami, bo tutaj jest te 3 500 000 zł to dużo 

inwestycji moglibyśmy jeszcze zrobić, ale też cieszymy się z tych dróg powiatowych, myślę, 

że ta droga powiatowa Włodki Chludnie to ona teraz przejdzie w powiecie, oni złożyli na pięć 

dróg i pewnie dostaną dofinansowanie. Zostanie nam tutaj jeszcze Kołaki – Strumienie, gdzie 

będziemy czuwać na tym, żeby jeszcze w tej kadencji ta droga poszła, jest również 

przymiarka do drogi powiatowej Kąty - Mały Płock, czyli przez Mściwuje, cały ten odcinek 

od drogi 648 do Małego Płocka. Najpierw miało być tylko do Mściwuj, ale teraz Starosta 

zdecydował się, że dalej od Katów, żeby to był piękny odcinek, bo ten ruch naprawdę się 
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zwiększa. Mamy jeszcze nasze drogi: Budy - Kozłówka, Popki, Mały Płock, Cwaliny Duże, 

Stare Rakowo, Zalesie, które będziemy pomału przygotowywać i cieszymy się z tego, że 

możemy poruszać się w granicach tego budżetu, nie jest on duży, ale myślę, że jest dobrze, za 

to wszystko wam Sołtysi, Sołtyski, Panie Radne i Panowie Radni i oczywiście Pracownicy 

dziękuję. Piszemy coraz lepsze wnioski, są one prawie na czołówkach, także nie jest źle, 

potrafimy to robić. Także Panie Przewodniczący dla wszystkich was bardzo dziękuję.  

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – odczytał list Pana Stefana 

Krajewskiego Posła na Sejm RP, w którym Poseł dziękuje za słowa i gesty wsparcia przed 

wyborami oraz gratulacje i słowa otuchy przekazywane między innymi w dniu wyborów, 

oferując równocześnie swoją pomoc we wszystkich obszarach swojej działalności.                       

Życząc również wszystkiego co najlepsze z okazji  Świąt Narodzenia Pańskiego oraz wielu 

sukcesów zawodowych i osobistych w nadchodzącym Nowym Roku.  

 

Ad. 14 

Zakończenie obrad  

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku obrad 

zamknął obrady XIX Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

Aneta Podsiad                                                                                       Jarosław Gałązka 


